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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Időszerű útfelújítás, de mikor?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Dr. Kóka János Gazdasági és Közlekedési Miniszternek. A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 4521 jelű Szentes - Mindszent - Hódmezővásárhely összekötő út 2005-ben
felújításra került, de sajnálatos módon a felújítás nem bizonyult időtállónak, a nevezett úton
már most nagyobb kátyúk találhatók . A rossz állapotú út igen balesetveszélyes, nagy
forgalmat bonyolít, hiszen a mindszenti polgárok ezen az úton közelítik meg Szentest, majd
onnan a fővárost. A Magyar Közút Kht . tájékoztatása szerint a kátyúzás folyamatos, de ez
sajnos nemigen tapasztalható, az útjavítás minősége is megkérdőjelezhető . A tájékoztatás
szerint a „garanciális útfelújítás" ez év májusában befejeződött . A fent nevezett útszakasz
több alkalommal került foltozásra, a rajta való közlekedés veszélyes, az út teljes körű
felújítása tovább már nem halogatható .

Szintén nagy forgalmat bonyolít a Hódmezővásárhely - Földeák - Makó összekötő út,
amely több alkalommal kapott már részleges felújítást, de az út jelenlegi állapotban -
tekintettel jelenlegi minőségére, valamint a nehéz mezőgazdasági gépek forgalmára - nem
teszi lehetővé a biztonságos közlekedést . 4415 . jelű út felújítása gördülékenyebbé tenné a
kistermelői és őstermelői gazdálkodással összefüggő mezőgazdasági tehergépjármű-
forgalmat.

Tisztelt Miniszter Úr!

• Kérem, hogy részletesen tájékoztasson arról, hogy a minisztérium milyen
intézkedéseket tervez az említett utak mielőbbi felújítására vonatkozóan . Mikor
számíthatnak az itt élő emberek az említett két út teljes körű felújítására .

Várom megtisztelő válaszát .

Országgyűlés Hivatala
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